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Výsledky voleb a nové zastupitelstvo obce 

 Katovský zpravodaj 

VIII. ročník / číslo 5                                                                                                                                                       září - říjen 2022 

V dnech 23. a 24. září proběhly volby do zastupitelstev obcí. Obec Katov bude mít nadále zastupitelstvo v počtu devíti 
členů. V pořadí dle počtu získaných hlasů to jsou: 

Mgr. Jiří Urbánek, Zdeněk Požár, Richard Urbánek, Luděk Mičánek, Miloslav Jašek, Miloš Urbánek, Ing. Mgr. Miloslav 
Pašek, MBA, Milan Havlát, Jan Župka. 

Ustavující zasedání zastupitelstva obce proběhlo v úterý 18. října, zvolilo nové vedení obce a rozhodlo i o obsazení dal-
ších funkcí: 

Vedení obce      Finanční výbor    Kontrolní výbor 
Starosta:   Jiří Urbánek   Předseda:  Miloš Urbánek  Předseda: Jan Župka 
1. místostarosta:  Zdeněk Požár  Člen:   Miloslav Jašek  Člen:  Richard Urbánek 
2. místostarosta:  Luděk Mičánek  Člen:   Milan Havlát   Člen:   Miloslav Pašek 

Člen školské rady ZŠ a MŠ Katov: Jiří Urbánek 

Redakční rada Katovského zpravodaje: Jiří Urbánek (předseda), Zdeněk Požár, Richard Urbánek, Miloslav Pašek 

Všichni zastupitelé vykonávají své funkce jako neuvolnění. 

Jubilanti 

V září 2022 oslavila své 82. narozeniny paní Marie Chylíková a své 88. narozeniny pan Václav Skula.  
Gratulujeme a přejeme vše nejlepší. 

Zastupitelé obce Katov 
Foto: Jiřina Kopečná 

Vážení čtenáři Katovského zpravodaje, 

po čtyřech letech se částečně mění nejen složení zastupitelstva obce, ale též redakční rady našeho místního časopisu. 
Všem dosavadním členům redakce děkuji za veškeré vynaložené úsilí, aby zpravodaj mohl vycházet. Po optimistickém 
„rozjezdu“ jsme zažili poměrně složité pandemické období, které naše produkční možnosti poněkud omezilo, neboť se 
konalo minimum společenských akcí, přičemž jedním z pilířů zpravodaje jsou informace právě o nich. Přesto jsme se, 
až na jednu výjimku, kdy skutečně chyběl jakýkoli materiál, snažili, abyste dostávali alespoň základní penzum informací 
o chodu obce a dalších institucí, jako jsou ZŠ a MŠ či SDH.  
    Jsme rádi za každý příspěvek z řad občanů, a proto bych Vás chtěl velmi poprosit, pokud jste ochotni napsat článek  
o životě v naší obci, pořídili jste zajímavou fotografii apod., abyste se prostřednictvím zpravodaje se svými spoluobčany 
o svoji tvorbu podělili. V tiráži každého čísla je uvedeno, do jakého data je zapotřebí příspěvek poslat, přiložen je i pří-
slušný kontakt. Poděkování patří všem, kdo nám takové příspěvky posílají. 
    Redakční rada v upravené sestavě zahájí činnost počínaje vydáním příštího čísla Katovského zpravodaje, práce se 
též ujímá nový a velmi pečlivý fotograf. Závěrem se omlouváme za opožděné vydání tohoto čísla, ke kterému došlo  
z organizačních důvodů. 

Slovo redakce 

Jiří Urbánek 
předseda redakční rady KZ 
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 Vážení spoluobčané, milí Katováci, 

dovolte mi, abych Vás poprvé pozdravil jako nově zvolený starosta naší obce a poděkoval Vám za důvěru projevenou 
ve volbách. Čtyři roky od minulých voleb jsou za námi a já chci ze všeho nejdříve poděkovat těm, kteří se o naši obec 
starali a starají. Svůj dík směřuji v první řadě dosavadnímu starostovi, celému vedení obce i zastupitelstvu za práci, kte-
rou v končícím období pro naši obec odvedli. Tato práce nebývá vždy a všem viditelná, nezřídka se též stává, že kon-
krétní krok učiněný vedením obce jedny potěší, zatímco u druhých se setká s nepochopením. Troufnu si však prohlásit, 
že jsme obcí, která takříkajíc funguje a každé vedení v ní zanechává svoji stopu. Minulé čtyřletí bylo dobou, kdy se pře-
devším podařilo zafinancovat a dokončit přístavbu školní budovy, včetně zřízení mateřské školy, vybavení nové tělo-
cvičny či oplocení a celkové úpravy školního hřiště. Před několika týdny pak byla ve staré školní budově dokončena 
komplexní oprava toalet pro žáky. Vyrobeno a požehnáno bylo nové sakrální vybavení kaple, řešen byl problém vypa-
dávajícího veřejného osvětlení, stejně jako fungování čističky odpadních vod, pokud do ní ne všichni občané odvádějí 
skutečně jen to, co odváděno být má. Nové dopravní značení omezující rychlost v blízkosti školy vyjadřuje snahu vede-
ní obce zvýšit bezpečnost na našich komunikacích, a to zejména pro naše děti. Pokračovala tradice vítání občánků, 
byly uspořádány akce pro dospělé i rodiče s dětmi. Za spolupráci a zorganizování mnoha z nich je třeba vyslovit dík 
místnímu Sboru dobrovolných hasičů. Za akce pro děti náleží poděkování katovským ženám, za účast na obecních bri-
gádách všem aktivním občanům. Konečně chci projevit vděk naší nadmíru spolehlivé paní účetní, která zodpovědně 
odvádí svoji práci a zajišťuje tak poklidný chod obecní samosprávy.       
    Dosavadní vedení obce samozřejmě v mnohém navázalo na své předchůdce. Sluší se proto mít na paměti každou 
práci, jež byla pro kvalitu života v naší obci odvedena a také já se budu snažit, aby rozvoj Katova neustrnul. Úkolů,  
v nichž bude nutné pokračovat, stejně jako těch nových, je nepřeberné množství. V nejbližší době plánuji zpracovat no-
vý strategický rozvojový plán obce. Jedná se o dokument, který je jednak často vyžadován jako součást dokumentace  
k žádostem o dotace, jednak by měl vyjadřovat určitou vizi, jakými směry se chce obec v nejbližších letech rozvíjet. Je-
ho obsah by měl reflektovat představy vedení obce a zvoleného zastupitelstva, k diskusi o budoucnosti naší obce bych 
však chtěl přizvat i Vás, občany. Rád si kdykoli vyslechnu Vaše přání a představy, ať už osobně či v písemné podobě, 
vedle toho zvažuji i nějakou systematičtější podobu této diskuse. S jejími výsledky a s hlavními body obsahu strategic-
kého plánu budete následně seznámeni.  
    V obecné rovině hodlám ve svém funkčním období sledovat několik priorit. Jistě sem v první řadě patří vytváření no-
vého, aby obec šla ruku v ruce s aktuálními trendy. Protože však bylo mnoho nového vybudováno za předchozích sta-
rostů, stává se další nutnou prioritou udržení a zachování stávajícího, což není vždy jednoduché a už vůbec levné. Kon-
tinuálně probíhají a také do budoucna nás čekají práce na údržbě budov a dalšího obecního majetku, případně jejich 
významnější opravy. Zachovat je pak nutné to, co se v průběhu času osvědčilo, a nemodernizovat bezhlavě. 
    Není pochopitelně jisté, že se na všechny záměry podaří zajistit dostatek financí. Jako bylo minulé volební období  
v mnoha ohledech poznamenáno pandemií, vstupujeme nyní do časů ekonomické nejistoty provázené mj. násobným 
vzrůstem cen energií. Tato skutečnost negativně poznamená obecní rozpočty. Aby naše obec nebyla uvržena do fi-
nančních problémů, bude nutné uvážlivě hospodařit a zachovat rozpočet obce stabilní. Určitě však budou připravovány 
nové projekty, pro něž se, doufejme, podaří získat finance z dostupných dotačních titulů. 
    Na úroveň našeho života nemá ovšem vliv pouze výše získaných peněz a jejich investování, byť je to jeden z nejpod-
statnějších úkolů vedení každé obce. Velmi záleží i na tom, jak se my všichni ke své obci a spoluobčanům chováme, jak 
respektujeme pravidla a zákony, jak budujeme vzájemné vztahy, je, či není-li obec roztříštěna na nejrůznější skupinky. 
V některých obcích je tento neutěšený stav vyjádřen existencí volebních seskupení, které, dle mého názoru, nejsou pro 
menší obce přílišným dobrem. O to více mě těší fakt, že v Katově probíhají volby zcela otevřeně jako souboj jednotli-
vých kandidátů. Je to znamení, že jsme coby společenství schopni shodnout se prostřednictvím voleb na konkrétních 
osobnostech, a věřím, že nemáme potřebu ty či ony kandidáty nějakými kličkami zvláštně upřednostnit či naopak upo-
zadit. Bylo by smutné, kdybych se v této víře mýlil. Skutečnost, že různí kandidáti do zastupitelstva mají různé názory  
a vize, je pak jevem zcela přirozeným a žádoucím. 
        Vážení spoluobčané, těším se na práci pro Vás, stejně tak na každé setkání s Vámi. Jistě si najdeme čas na spo-
lečné zážitky při nejrůznějších akcích, které se v naší obci uskuteční. V nejbližší době nás čekají mj. drakiáda, lampio-
nový průvod s ohňostrojem, rozsvícení vánočního stromu, mikulášská nadílka či plesy. O všech událostech budete včas 
informováni. 

Slovo starosty 

V minulých měsících bylo zastupitelstvo obce Katov informováno o zá-
měru soukromého investora vybudovat v katastrálním území obce foto-
voltaickou elektrárnu (FVE). Jedná se o v současnosti zatravněný sou-
kromý pozemek po pravé straně silnice směrem na Kuřimskou Novou 
Ves, který je zaznačen v přiložené mapě.  
    Samotné výstavbě FVE předchází řada vyjádření odpovědných orgá-
nů, jejichž získání je úkolem investora. Pro obec Katov má být v případě 
realizace FVE zajištěna bezplatná instalace fotovoltaických panelů  
na střechu čističky odpadních vod, která je suverénně největším spotře-
bičem elektrické energie v obci - čtvrtletní zálohy se v nedávné době  
v důsledku vzrůstu cen energií zvýšily ze 30.000,- na cca 70.000,- Kč. 
Současně by se obec stala příjemcem určité části DPH odvedené fir-
mou provozující FVE, a to za podmínky, že její sídlo bude v obci Katov.  
    Vedení a zastupitelstvo obce informují o této záležitosti občany  
ve snaze o maximální transparentnost svého konání. O dalších krocích 
ve věci (nejen) FVE budou proto občané nadále uvědomováni. 

Plán na vybudování fotovoltaické elektrárny 

Jiří Urbánek 
starosta obce 
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Tři králové 

Společně u stolu 

Mikuláš 

Karneval 

Vítání občánků je definováno jako společenský obřad, při němž je 
dítě na obecním úřadě slavnostně uvedeno do života obce. V naší 
obci tato tradice trvá od roku 2015 a od té doby bylo takto uvítáno již 
34 nových občánků, z toho 19 holčiček a 15 chlapečků. 
    Letošní obřad se uskutečnil v neděli 11. září v nově opravené za-
sedací místnosti kulturního domu. Mezi občany Katova byly přivítány 
tyto děti: Jan Huták, Libor Kocanda, Michaela Koukalová, Julie Peli-
kánová, Mia Svobodová, Rostislav Šípek a Viktorie Urbánková.  
    Děti v obci přivítal pan starosta Ing. Mgr. Miloslav Pašek, MBA. 
Slavnostní atmosféru společenského setkání pomohly vytvořit hu-
debním vystoupením děti Magdaléna a Jiří Urbánkovi. V upomínku 
na tuto událost byly rodičům předány pamětní listy, maminkám květi-
ny, dětem pak knížky a zlaté přívěsky se znamením zvěrokruhu, 
v němž se narodily. Dětem přejeme do života především zdraví, 
štěstí a spokojený život v naší obci. Rodičům děkujeme, že přijali 

pozvání zastupi-
telstva obce a 
zúčastnili se ob-
řadu, i jim přeje-
me vše dobré.  
V neposlední řa-
dě pak děkujeme 
všem, kteří se 
podíleli na orga-
nizaci této spole-
čenské události. 

Jana Vrbová 
organizátorka obřadu 

Vítání občánků 

Foto: Alois Liškutín 

Letošní katovská pouť je již minulostí, ale může-
me se poohlédnout za pouťovým fotbalovým zá-
pasem ženatých proti svobodným. Areál za kul-
turním domem se opět po roce stal dějištěm pou-
ťové kopané. Sobotní pouťové odpoledne je totiž 
jediným dnem v roce, kdy někteří chlapci a chlapi 
opráší letité kopačky a s vervou se vrhají na hřiš-
tě.  
    Pouťový zápas se hrál pouze 2 x 25 minut, což 
bylo i tak pro některé hráče velmi náročné. 
V průběhu zápasu mohli diváci obdivovat vynika-
jící práci s míčem a herní taktiky, které by mohly 
konkurovat i profesionálním akcím. Zápas byl 
okořeněn řadou gólových šancí na obou stra-
nách. Celé utkání se obešlo bez vážného zranění 
a hlavní rozhodčí netasil ani jednou žlutou kartu, 
natož červenou. Letošní klání vyšlo lépe svobod-
ným, kterým zbylo o něco více sil než ženatým, 
proto výsledek 8:2 pro svobodné hovoří za vše. 
Po skončení zápasu se všichni přesunuli do pou-
ťového sklípku, aby doplnili chybějící minerály.  

Katovská pouť 

Pouťový fotbalový zápas 

Projev pana starosty Hudební vystoupení 

Společná fotografie 

Po překvapivě chladných a deštivých dnech, 
které poznamenaly katovskou pouť v loň-
ském roce, se nám letos vrátilo tradiční pěk-
né počasí pozdního léta. Občané Katova  
i mnozí návštěvníci si mohli dosyta užít pou-
ťových atrakcí, skvěle připravených pochutin 
i chlazeného moku. Tradičně velká byla  
účast na nedělní mši svaté u kaple Narození 
Panny Marie. Za práci odvedenou při přípra-
vě pouťových akcí náleží poděkování katov-
ským hasičům a všem, kteří se o zdárný 
průběh poutě starali. 

Petr Havlát 
redaktor 

Foto: Alois Liškutín 

Hráči týmů ženatých a svobodných po zápase 

Lunapark u kulturního domu 
Foto: Alois Liškutín 

redakce 
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ZŠ a MŠ Katov 

Od počátku nového školního roku dodává obědy do naší školy firma Lunch servis z Velké Bíteše, jejíž produkty si žáci 
velmi pochvalují. Protože se ale nejedná o školní vývařovnu, musí obec doplácet nemalou částku, proto požádala o vý-
pomoc okolní obce, jejichž děti katovskou školu navštěvují. S příspěvkem souhlasily prozatím obce Křižínkov a Lubné.  
    V minulých týdnech proběhly volby zástupců rodičů do školské rady. Z rodičů dětí ZŠ byla zvolena a ve funkci tak 
pokračuje paní Miluše Klusáková, z rodičů dětí MŠ byla nově vybrána Ing. Pavla Urbánková. Za obec Katov jako zřizo-
vatele školy zůstává ve funkci člena rady Mgr. Jiří Urbánek, za pedagogický sbor školy pak Mgr. Ing. Jana Novotná. 

Nejbližší akce 

V neděli 6. listopadu 2022 se uskuteční 
DRAKIÁDA  

na poli před vlakovým nádražím (u dopravní značky hranice obce po pravé straně).  
Akce začíná ve 14:00, podmínkou je přiměřeně větrné počasí. 

Drobné občerstvení pro rodiče i děti je zajištěno. 

HC Kati Katov 

Žijeme, hrajeme a vítězíme. Ačkoliv sledovanost našich zápasů v poslední době 
poněkud klesla, rád bych Vás informoval, že náš klub pokračuje v činnosti a do-
sahuje značných úspěchů. V letošní sezóně jsme absolvovali prozatím sedm zá-
pasů, z nichž pět bylo vítězných, jeden skončil remízou, jeden porážkou. Zatím 
však nevíme, jaká nás čeká budoucnost v příštím roce, neboť máme nemalé pro-
vozní náklady. Proto budeme rádi za případný sponzorský příspěvek na činnost 
našeho týmu. Zároveň bych Vás rád pozval na naše další zápasy. Kontakty, pro-
gram zápasů a další informace najdete na webu: www.hckatikatov.webnode.cz. 

Zajímavosti z OÚ: věkové rozložení obyvatel obce Katov 

V obci Katov žije k datu 31. 10. 2022 celkem 275 obyvatel. Jejich věková struktura je následující: 

Věk     Počet obyvatel    Věk     Počet obyvatel 
0-9      62     50-59      20 
10-19      28     60-69      37 
20-29      10     70-79      16 
30-39      54     80-89        2 
40-49      45     90-99        1 

Zdeněk Požár 
kapitán týmu 

Ve středu 16. listopadu projde obcí  
LAMPIONOVÝ PRŮVOD. 

Sraz účastníků s lampiony, lucerničkami a jakýmikoli jinými svítilnami je  
v 18:00 u kapličky. 

Po procházce obcí bude průvod zakončen 
OHŇOSTROJEM. 

V pátek 25. listopadu proběhne  
SLAVNOSTNÍ ROZSVÍCENÍ KATOVSKÉHO VÁNOČNÍHO STROMU 

za doprovodu žáků ZŠ a MŠ. 
Začátek akce je v 16:30. 

Drobné občerstvení pro malé i velké účastníky je zajištěno. 

V pondělí 5. prosince čeká děti v naší obci 
MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA. 

Mikuláš a jeho pomocníci by měli dorazit 
do kulturního domu v 17:30. 

Informace pro Mikuláše a dárky pro děti můžete nosit od 17:00 do sklípku pod KD. 

http://www.katov.cz

